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KONYAALTI, SERMAYENİN İŞGALİ ALTINDA

TMMOB Antalya İl Koordinasyon Kurulu, Konyaaltı’ndaki işgallere dikkat çekmek için basın 
toplantısı düzenledi. Kurul adına açıklama yapan Şaban Tat, “Özel işletme sahipleri tarafın-
dan halkın sahili kullanması engellenemez. Bu durum Anayasa’ya ve yasalara aykırıdır” dedi.
                    HALKIN HAKKI ENGELLENİYOR 

n ELEKTRIK Mühendisleri Odası An-
talya Şube Başkanı Şaban Tat, TMMOB 
Antalya İl Koordinasyon Kurulu (İKK) 
adına ‘Konyaaltı Sahili Özel İşletmelere 
Kurban Ediliyor’ başlıklı basın açıklaması 
yaptı. Tat, “Konyaaltı’nda anayasaya ve 
yasalara aykırı olarak birçok otel ve işlet-
menin kıyıları özel mülkü gibi kullanıyor. 
Vatandaşlarımızın kıyıdan yararlanmasının 
engelleyen işgaller yaşanmaktadır.” dedi
                    KAÇAK YAPILAŞMA TERÖRÜ 

n IŞGALLERIN neredeyse denizin içine 
kadar ulaştığına dikkat çeken Tat, “İşlet-
meler, şezlong ve localarını kıyı şeridine 
yerleştirdi. Öyle ki deniz ile şezlonglar 
arasında 1.5-2 metrelik mesafe kaldı. Ec-
rimisil adı altında kesilen ceza ödemeleri; 
işletme sahipleri tarafından kira bedeli 
gibi algılanmakta ve bu durumun kıyı 
alanlarında kaçak yapılaşma terörü ortaya 
çıkarmaktadır” diye konuştu.  n 4’TE  

n TAT, “İşgaller hakkında Bü-
yükşehir Belediyesi ile yapmış 
olduğumuz görüşmelerden 
sonuç alamadık. Milli Emlak 
Müdürlüğüne işgalin önlenmesi 
için geçen yıl yaptığımız başvu-
ruya da cevap verilmedi.” dedi. 

YETKİLİLERDEN  
CEVAP GELMEDİ 

n ANTALYA Ticaret Borsası Başkanı 
Ali Çandır, ekonomik krizin Antalya’ya 
yansımalarına değindi. Çandır,  “Nisan 

ayında da kentimizdeki, 
karşılıksız çek tutarında 

yüzde 228 artış yaşan-
dı. Açılan şirket sa-
yısı yüzde 40 azaldı. 
Kapanan şirket sayısı 
ise yüzde 40 arttı.” 

dedi. n 5’TE  

ÇEKLER KARŞILIKSIZ, SENETLER PROTESTOLU, ŞIRKETLER KAPANIYOR

İFLAS EDİYORUZ 
                    

n ANTALYA siyasetinin tanın-
mış isimlerinden Dr. Mustafa 
Reşat Oktay, vergi paketi tasa-
rısıyla ilgili ilginç bir paylaşım 
yaptı. Oktay, “Bu yasa çıkarsa 

CHP’nin tek politik manifes-
tosu erken seçim olmalı. Bu 
süreçte Ekrem İmamoğlu'yu 
izlemek gerekir” mesajını 
paylaştı.  n 5’TE 

OKTAY’DAN CHP’YE 
MANİFESTO ÖNERİSİ

n ANTALYASPOR’UN yeni teknik direktörü 
Alex de Souza; kiralık gittiği Gremio’dan 
Fenerbahçe’ye dönen vatandaşı Joao Ped-
ro’nun alınmasını istedi. n SPOR’da 
 

ALEX’TEN JOAO 
PEDRO ÖNERİSİ 

n MIMARLAR Odası Antalya Şube Baş-
kanı Hasan Çerçiler, “Sahiller, belirli bir 

kesimin ayrıcalıklı kullanı-
mına tahsis edilemez. İptal 
kararı bir fırsattır. İşgalle-
rin kaldırılması için Valilik 
ile Büyükşehir ve Aksu 
belediyelerinin ivedilikle 
harekete geçmesi gerek-
mektedir" dedi. n 4’TE 

23’ÜNCÜ İPTAL 
Kültür ve Turizm Bakanlığı'nın Kemerağzı- Kundu sahil bandında uygulamaya çalıştığı imar 
planı, Mimarlar Odası Antalya Şubesi’nin açtığı davalar sonucu 20 yılda 23 kez iptal edildi.
                    ACİLEN HAREKETE GEÇİLSİN 

n ATSO Başkanı Ali Bahar, Antal-
ya’nın 2000 yılında 1,4 milyon olan 
nüfusunun 2,7 milyona ulaştığına dik-
kat çekti. Bahar, “Son 23 yılda Türkiye 
nüfusu yüzde 32 artarken, Antalya nü-
fusu yüzde 88 yükseldi.”  dedi. n 2'DE

Nüfus patlaması

n ORMAN yangınları ile 
ilgili konuşan CHP Antalya 
Milletvekili Aykut Kaya, 
“Riskin arttığı bu dönemler-

de, ormanların kullanımı ve 
girişleri ile ilgili yasal ted-
birler alınmalı ve denetimler 
artırılmalıdır.” dedi.  n 4’TE 

ÖNLEMLER 
ARTIRILMALI

n ANTALYA’DA yaşama-
sına rağmen henüz tekneye 
binmemiş çocukların oldu-
ğuna dikkat çeken Eğitim- 
Sen Antalya Şube Başkanı 
Kadir Öztürk, belediyeleri 
daha çok etkinlik yapmaya 

davet etti. n 5’TE 

BU NE 
YAMAN 
ÇELİŞKİ

DENİZİN DİBİ  
MARKET GİBİ
n ANTALYA’DA falezler 
bölgesinde yapılan sub board 
(kürek sörfü) turlarına katılan-
ların denize düşürdüğü eşyalar, 
cankurtaran eğitmeni Ahmet 
Gül ve Ozan Kuşçu tarafından 
çıkarıldı. n 8’DE 

n ANTALYA Düşünce Platformu (ADP) 
Başkanı Halil Güvenbaş ve üyeleri, Mu-
ratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal ile 
bir araya gelerek kent sorunları hakkında 
fikir alışverişinde bulundu. n 2’DE 

ADP’den Başkan
Uysal’a ziyaret 

BAŞKAN KOTAN 
SÖZÜNÜ TUTTU 
n KONYAALTI Belediye Başka-
nı Cem Kotan seçim öncesinde 
ziyaretine gelmesini istediği ilçe 
esnaflarından  Pınar Akça ile aile-
sini makamında ağırladı. n 2’DE 

n ANTALYA’da park halindeki araçlara ve 
elektrik direğine çarpan otomobilde yol-
cu olarak bulunan  Hüseyin Gözmen feci 
şekilde can verdi. Sürücü Veysi Eroğlu 
1,91 promil alkollü çıktı. n 3’TE 

GELİYORUM DEDİ

İŞ YERLERİ KAPANIYOR
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Antalya Ticaret ve Sanayi Oda-
sı (ATSO) Haziran Ayı Ola-
ğan Meclis Toplantısı, ATSO 
Meclis Salonu’nda yapıldı. 

Meclis Başkanı Ahmet Öztürk’ün açılış 
konuşmasıyla başlayan Meclis’te ATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bahar,An-
talya ekonomisi ve ATSO gündemine 
ilişkin değerlendirmelerde bulundu. 
Toplantıda TOBB Kadın Girişimciler 
Kurulu “Sanayide Kadın Eli Projesi” 
kapsamında “Uluslararası Geçerliliğe 
Sahip Mesleki Yeterlilik Belgeli Kadın 
İstihdamı Garantili Simülasyonlu 
Çelik Kaynakçılığı Kursu”nu başarı ile 
tamamlayan 12 kadına sertifikaları Baş-
kan Ali Bahar tarafından takdim edildi. 
Kadınlar yönetim kurulu ve meclis 
üyeleri tarafından ayakta alkışlandı. 

HEP BİRLİKTE GÖRECEĞİZ
Yılın yarısının geride kaldığını ifade 
eden Başkan Ali Bahar, “Turizmde 
tahminlerimize uygun şekilde başarılı 
bir sezon geçirdiğimizi memnuniyet-
le izliyoruz. Yılın kalanında da bu 
performansın devam etmesini diliyor ve 
ilgili tüm sektör mensuplarına işlerinde 
kolaylıklar diliyorum.Artık enflasyon 
konusunda gösterdiğimiz sabrın meyve-
lerini almaya yakınlaşmış durumdayız. 
10 gün sonra açıklanacak Haziran verisi 
ile enflasyonda kalıcı ve hızlı bir geri-
leme başlayacak. Bugün yüzde 75 olan 
tüketici enflasyonunun, 3-4 ay içinde 
yüzde 50’nin altına düştüğünü, yılso-
nunda ise yüzde 40 civarına gerilediğini 
hep birlikte göreceğiz. Bununla birlikte 
yine bu yılsonunda küçük adımlarla 
başlayacak faiz indirimlerinin, 2025 
genelinde devam edeceğini 
ve şu anda yüzde 50 olan 
politika faizinin gelecek 
yılsonunda yüzde 20’li 
rakamlara ineceğini 
öngörüyoruz” dedi. 

YENİDEN 
GÜNDEME GELDİ
Geride bırakılan 3 
ayda, Merkez Ban-
kasının çok büyük 
miktarda döviz alımı 
yaparak, hem rezerv 
pozisyonunu güçlendirdi-
ğini, hem de döviz kurunun 
düşmesini engellediğini ifade 
eden Başkan Bahar, “Son günlerde 
vergiler ile ilgili konuşulan iki konu 
var bildiğiniz gibi. Biri asgari kurumlar 

vergisi, diğeri yurtdışı çıkış harcında ki 
artış.25 yıl aradan sonra yeniden gün-
deme gelen Asgari Kurumlar Vergisi’ni 
de içeren torba kanun teklifinin, Kurban 
Bayramı’nın ardından TBMM’ye 
sunulması ve Meclis tatile girmeden ka-
nunlaşması bekleniyor.Asgari kurumlar 
vergisi, ne kadar indirim ve istisnadan 
yararlanırsa yararlansın, şirketlerin 
ticari kârları üzerinden asgari bir oranda 
kurumlar vergi ödemesi anlamına 
geliyor. Yeni sistemin en çok indirim ve 
istisnalardan yararlanan şirketleri etki-
lemesi bekleniyor” sözlerine yer verdi. 

YURTDIŞI HARCI ARTTIRILMAMALI 
Yurtdışına çıkış maliyetle-

rinin artmasının, işlet-
meler için olumsuz 

bir gelişme 
olduğunu ifade 
eden Başkan 
Bahar, “İş 
dünyası za-
ten gideceği 
ülkeden vize 
almakta 
zorlanırken, 

şimdi de 
devletimiz ek 

bir maliyet yükü 
getiriyor.Tüm iş 

insanlarımızı, Ticaret 
Bakanlığının yurtdışı 

ziyaretlere yönelik verdiği des-
teklerden yararlanmaya davet ediyo-

rum. Yeni iş bağlantıları kurmak için 
yurtdışına giden firmalarımızın seyahat 
masraflarını, Ticaret Bakanlığı yüzde 50 
ila yüzde 70 arasında değişen oranlarda, 
yılda 5 seyahate kadar destekliyor. Tüm 
ihracatçılarımız ve ihracatçı adaylarımız 
bu destekleri daha yakından izlemelidir.
Biz de çok yakında yeni kuracağımız 
destek ofisimizde, bu bilgilendirmeleri 
gerçekleştireceğiz” sözlerine yer verdi. 

ANTALYA NÜFUSU YÜZDE 88 YÜKSELDİ
Antalya üzerinde değerlendirmelerde 
bulunan Başkan Bahar, “2000 yılında 
1,4 milyon olan nüfusumuz 2023 itibarı 
ile 2,7 milyona ulaştı. Türkiye’nin bu 
dönemde nüfusu yüzde 32 artarken, 
Antalya nüfusu yüzde 88 yükseldi. 
Başka bir ifadeyle, Antalya nüfusu 
Türkiye’nin yaklaşık 3 katı hızında 
arttı. Bu 23 yıllık dönemde Tekirdağ ve 
Yalova’dan sonra nüfusu en fazla artan 
il Antalya oldu. Tekirdağ ve Yalova’da-
ki nüfus artışını İstanbul’un genişle-
mesi ve bu nedenle çevre illere taşınan 
insanlar ile açıklayabiliriz. Antalya ise 
tek başına bir cazibe merkezi olarak 
nüfus çekiyor ve nüfusumuz her yıl 
ortalama 60 bin kişi artıyor.Neredeyse 
her yıl bir Korkuteli şehrimize ekleni-
yor.İlimiz, doğal nüfus artışının yanında 
hem Türkiye içindeki diğer illerden, 
hem de yurtdışından göç çekiyor. Buna 
göre 2016-2023 döneminde yurtiçinden 
140 bine varan net göç aldık. Yurtdı-
şından ise aynı dönem için 143 bine 

yakın kişi Antalya’ya göç etti. İç ve 
dış göçle yıllık ortalama 38 bine yakın 
insan Antalya’ya geliyor. Bunun sosyal, 
ekonomik, çevresel etkileri hepimizin 
malumu. Ayrıca, trafik, altyapı, eğitim, 
ulaştırma hizmetleri gibi pek çok alanda 
da ciddi sonuçları oluyor. Dolayısıyla, 
imar ve kentsel dönüşüm konusunda Al-
tıntaş’ı da gözümüzün önüne getirecek 
olursak, bizim kent için çok daha planlı, 
akılcı ve vizyoner çözümlere ihtiyacı-
mızın olduğu aşikârdır” dedi. 

TURİZMDE ARTIŞ SÜRÜYOR 
Turist sayısında kesin bir yükseliş 
yaşandığını belirten Başkan Bahar, “Ge-
çen yıl 16 milyona yaklaşan yabancı 
ziyaretçi sayısı ile rekor kırdık. 2023’te, 
İstanbul, Londra ve Dubai’den sonra 
Antalya, dünyada en fazla yabancı ziya-
retçi çeken dördüncü şehir oldu. 2024’te 
turist sayımız daha da artacak. Beklen-
medik bir gelişme olmazsa 2025’te de 
başarılı bir sezon bekliyoruz.Antalya 
Havalimanında yeni bir rekor kırıldı.22 
Haziran Cuma günü 199 bin 751 yolcu 
ve bin 175 uçak trafiği ile yılın en yük-
sek uçuş ve yolcu sayılarına ulaşıldı.
Başarıların yanında sektörde önemli 
sorunlarımız devam ediyor. Özellikle 
animasyon ve eğlence sektörü, spa-ha-
mam, seyahat acenteleri ve konaklama 
sektöründe faaliyet gösteren komitele-
rimizin, yabancıların çalışma ve oturma 
izinleri konusunda sıkıntılar yaşadığını 
biliyoruz” dedi. n ERTUĞRUL GÜN 

NÜFUS PATLAMASI 
Antalya’daki artış hızı ülke genelinin 3 katına çıktı

ATSO Başkanı Ali Bahar, Antalya’nın 2000 yılında 1,4 milyon olan nüfusunun 2,7 milyona ulaştı-
ğına dikkat çekti. Bahar, “Son 23 yılda Türkiye nüfusu yüzde 32 artarken, Antalya nüfusu yüzde 
88 yükseldi. Başka bir ifadeyle, Antalya nüfusu Türkiye’nin yaklaşık 3 katı hızında arttı.” dedi. 

Kepez Belediyesi, Zafer 
Mahallesi Mustafa Pehliva-
noğlu Caddesi ve Mehmet 
Akif Ersoy Mahallesi Osman 
Yüksel Serdengeçti Caddeleri 
üzerinde bulunan Mobil Atık 
Getirme Merkezlerini yenile-
di. Her iki mahallede bulunan 

Mobil Atık Getirme Merkezleri, 
çeşitli sebeplerden dolayı çıkan 
yangınlarda kullanılamaz hale 
geldi. Kepez Belediyesi, çevreci 
Mobil Atık Getirme Merkezle-
rini yenileyerek yeniden halkın 
kullanımına kazandırdı. Beledi-
ye yetkilileri, bu tür yangınların 

önlenmesi amacıyla, özellikle 
yanıcı maddelerin atık toplama 
noktalarına atılmaması gerektiği 
konusunda gerekli hassasiyetin 
gösterilmesini istedi. 

53 NOKTADA YER ALIYOR 
Vatandaşların izmarit ve benzeri 
yanıcı maddeleri uygun şekilde 
bertaraf etmesinin hem çevre 
sağlığını koruyacağını hem de 
bu tür maliyetli ekipmanların 
zarar görmesinin engellene-
ceğini bildirdi. Kepez’de geri 
dönüşebilen atıkların toplanması 
ve toplatılması belediyenin 
İklim Değişikliği ve Sıfır Atık 
Müdürlüğü tarafından gerçekleş-
tiriliyor. İlçenin 53 noktasında 
bulunan Mobil Atık Getirme 
Merkezleri; kağıt- karton, plas-
tik, cam, metal, bitkisel atık yağ, 
elektrik ve elektronik atık olmak 
üzere 7 farklı alandan oluşuyor.  
n BÜLTEN KEPEZ 
BELEDİYESİ

MOBİL İSTASYONLAR YENİLENDİ 

KONYAALTI Belediye Başkanı Cem 
Kotan seçim öncesinde esnaf ziyareti ya-
parken, bir esnafın kendisi hakkında eşiy-
le yaptığa telefon konuşmaşına şahit oldu. 
Esnafa “Beni mi konuşuyorsunuz” diyen 
Başkan Kotan’a esnaf Pınar Akça, “Eşime 
acaba başkan olunca makamında kendisi-
ni ziyaret edebilir miyiz diyordum”dedi.  
Başkan Kotan da çifte belediyede kendi-
lerini ağırlama sözü verdi. Başkan Kotan 
sözünü tuttu ve Konyaaltı ilçesinde mar-
ket çalıştıran Pınar Akça ve  ailesini kendi 
makamında ağırladı. Ziyarete Pınar Akça, 
eşi Fatih Akça ve iki oğluyla geldi. 

MUTLULUK DUYDUM
Seçim öncesinde, Akça ailesinin olumlu 
konuşmalarının kendisini motive ettiğini 
belirten Başkan Kotan, “Burada sizlerle 
bir arada bulunmak benim için çok önem-
li. Seçim kampanyası boyunca ilçemizde-
ki esnaflarımızı ziyaret ederken, sizlerin 
samimiyeti ve desteği beni çok etkiledi. 
Şehrimizin her kesimden vatandaşları-
mızla doğrudan iletişim kurarak, sizlerin 
beklenti ve taleplerini dinlemek benim 
öncelik görevim. Daha güzel bir Konyaal-
tı için birlikte çalışacağız. Sizleri beledi-
yemizde ağırlamaktan büyük mutluluk 
duydum” dedi

BİZLERİ UNUTMADIĞINI GÖSTERDİ
Başkanın samimi yaklaşımından dolayı 
memnuniyetini dile getiren Pınar Akça, 
“Başkanımızın bizi makamında ağırlaması 
bizleri onurlandırdı. Başkanımızın verdiği 
sözü unutmaması bizim için çok kıymetli. 
Bu jesti bizim için çok anlamlı oldu çünkü 
kendisinin seçildikten sonra da bizleri 
unutmadığını gösterdi. Makamında bizi 
ağırlayarak sorunlarımızı dinledi, çözüm 
yolları üzerinde konuştuk. Başkanımızın 
bu tavrı biz esnaflar için önemli bir destek 
kaynağı oldu” şeklinde konuştu. 
n BÜLTEN/KONYAALTI 
BELEDİYESİ 

BAŞKAN CEM 
KOTAN ESNAFI 

AĞIRLADI

ANTALYA Düşünce Platformu (ADP) 
Başkanı Halil Güvenbaş ve üyeleri, Mu-
ratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal ile 
bir araya gelerek kent sorunları hakkında 
fikir alışverişinde bulundu. Güvenbaş ile 
ADP Başkan Yardımcıları Fatma Kah-
raman, Leman Sedef Tuna Sapaz ile üye 
Okan Özkırmızı, Uysal’ı makamında 
ziyaret etti. Güvenbaş, ziyarette yaptığı 
konuşmada, kentin sorunlarıyla yakından 
ilgilendiklerini belirtti. Antalya’nın çözüm 
bekleyen sorunları olduğunu ifade eden 
Güvenbaş, “Kentte yapılacak projelerle 
sivil toplum kuruluşlarının görüşlerinin 
alınmasından yanayız. Antalya Düşünce 
Platformu olarak işbirliğine açığız.” dedi. 
Muratpaşa Belediye Başkanı Uysal da 
sivil toplum kuruluşlarını önemsediklerini 
kaydetti.

ADP’DEN 
BAŞKAN ÜMİT 

UYSAL’A 
ZİYARET 

Kepez Belediyesi, Zafer ve Mehmet Akif Ersoy Mahallesi’nde çeşitli sebeplerden dolayı ya-
narak kullanılamaz hale gelen çevreci Mobil Atık Getirme Merkezlerini yenileriyle değiştirdi.
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Kaza, saat 05.00 sıralarında Muratpaşa 
ilçesi Kızılarık Mahallesi Kızılırmak 
Caddesi’nde meydana geldi. Veysi 
Eroğlu’nun kontrolünü yitirdiği 48 

E 5362 plakalı otomobil, önce kaldırıma sonra 
park halindeki otomobillere ve elektrik direğine 
çarptı. 

YANINDAKİ YOLCU ÖLDÜ 
Otomobilin aşırı hızlı olduğu öne sürülürken, 
ihbar üzerine kaza yerine polis ve sağlık ekiple-
ri sevk edildi. Yapılan kontrolde araçtaki Hüse-
yin Gözmen’in hayatını kaybettiğini belirlendi. 

SÜRÜCÜ ALKOL ALMIŞ
Kazada yaralanan Veysi Eroğlu’nun ise 1,91 
promil alkollü olduğu tespit edildi. Hüseyin 
Gözmen’in cenazesi Antalya Adli Tıp Kurumu 
morguna götürülürken, hastaneye sevk edilen 
sürücü Eroğlu’nun ise taburcu edildikten sonra 
polis merkezine alınacağı belirtildi. n DHA 

KAZA 
GELİYORUM 
DEDİ

ALKOLLÜ SÜRÜCÜNÜN 
YAPTIĞI KAZADA

 YANINDAKI ARKADAŞI 
ÖLDÜ

Veysi Eroğlu’nun kullandığı otomobil; 
önce kaldırıma ve park halindeki otomo-
billere sonra da elektrik direğine çarptı. 
Araçta yolcu olarak bulunan arkadaşı 
Hüseyin Gözmen feci 
şekilde can verirken 
sürücü 1,91 promil 
alkollü çıktı.

BOĞAZKENT Mahallesi’nde saat 
09.30 sıralarında Yavuz Selim C.’nin 
kullandığı 07 BDV 909 plakalı 
otomobil, sürücünün direksiyon 
hakimiyetini kaybetmesi sonucu önce 
yol kenarındaki elektrik direğine, ar-
dından da park halindeki 2 otomobile 
çarptıktan sonra takla attı. 

SÜRÜKLENİP TERS DÖNDÜ 
Yaklaşık 20 metre sürüklendikten 
sonra ters vaziyette durabilen otomo-

bilde sürücü yaralandı. İhbar üzerine 
kaza yerine sağlık, itfaiye ve polis 
ekipleri yönlendirildi. Yaralı sürücü 
sıkıştığı yerden itfaiye ekipleri tara-
fından çıkarıldı. Sağlık ekiplerinin ilk 
müdahalesini yaptığı sürücü Yavuz 
Selim C. ambulansla götürüldüğü 
Serik Devlet Hastanesi’nde tedaviye 
alındı. Yaralının sağlık durumunun iyi 
olduğu öğrenildi. Polis kazayla ilgili 
inceleme başlattı. n DHA

CADDELER SAVAŞ  
ALANINA DÖNDÜ 
Serik ilçesinde kontrolden çıkan otomobilin önce elektrik direğine ardından 
da park halindeki 2 araca çarparak takla attığı kazada sürücü yaralandı.

SERIK’E bağlı Akça-
alan Mahallesi Sanayi 
Sitesi 4123 sokaktaki Arif 
Tanrıverdi’ye ait oto boya 
atölyesi dün saat 22.00 sıra-
larında yangın çıktı. İhbar 
üzerine bölgeye itfaiye ve 
polis ekipleri sevk edildi. 2 
itfaiye aracının müdahale 
ettiği yangın kısa sürede 
söndürüldü. Yangında iş 

yerinde bulunan ekipman-
lar, boyalar ve kimyasal 
maddeler kullanılamaz hale 
geldi. Olayla ilgili polis 
inceleme başlatırken, iş 
yeri sahibi Arif Tanrıver-
di, “Elektrik kontağından 
kaynaklanan yangın çıktı. 
İş yerimde bulunan malze-
meler ve iş yeri tamamen 
yandı” dedi. n DHA

ATÖLYEDE YANGIN

ANTALYA’da bir gecekondunun 
üst katında bulunan odunlukta sebebi 
bilinmeyen bir şekilde yangın çıktı.
Yangın, dün saat 20.00 sıralarında 
Kepez İlçesi’ne bağlı Kazım Karabekir 
Mahallesi 6348 Sokak üzerinde bulu-
nan Hacı Can’a (55) ait gecekondunun 
üst katında meydana geldi. 

Gecekondudan dumanların geldiği 
gören çevredeki vatandaşlar, durumu 
hemen 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirdi. İhbarla bölgeye polis, itfaiye 
ve sağlık ekipleri sevk edildi. Gecekon-
dunun üst katında bulunan odunlukta 
başlayan yangın, itfaiye ekiplerinin 
yaklaşık 30 dakikalık müdahalesiyle 
sona erdi. 

Yangında ev sahibinin evde ol-
maması olası bir faciayı önlerken, 
gecekondunun üst katında sonradan 
yapıldığı öğrenilen odunlukta maddi 
hasar meydana geldi.  n DHA 

ODUNLUK 
YANDI...

SIDE ve Kumköy’de esnafın korkulu 
rüyası haline gelen 4’ü 18 yaşından 
küçük 7 hırsızlık şüphelisi Jandarma 
tarafından yakalandı.  Ilıca Mahallesi 
Kumköy Turizm Bölgesi ve Side Ma-
hallesinde arka arkaya meydana gelen 
hırsızlık olayları Kumköy ve Selimiye 
Jandarma Karakolu ile JASAT ekipleri-
ni harekete geçirdi. 
İlk belirlemelere göre şüphelilerin 
Ilıca-Kumköy’de bir iş yerinden 20 
adet kapri, 15 adet tişört, bir başka iş 
yerinden ise  bin 368 adet çorap, 15 
adet boxer ve 8 adet tişört, Side’de 
bulunan bir iş yerinden de 10 adet tişört 
çaldıkları belirlendi. 

 SERBEST BIRAKILDILAR 
  Hırsızlık olaylarının yaşandığı bölge-
lerdeki çok sayıda güvenlik kamerasını 
izleyen ekipler hırsızlık olaylarının 
şüphelilerinin suça sürüklenen çocuklar 
M.Ö.Y., C.M., R.E., E.Y. ile Raşit S., 
Mehmet İsa Y. ve  Bozan D. olduğunu 
belirleyerek çaldıkları malzemelerle 
birlikte kısa sürede yakaladı. 
Jandarmadaki işlemlerin ardından 
Manavgat Adliyesine çıkarılan şüpheli-
ler; yurtdışı çıkış yasağı ve adli kontrol 
şartıyla serbest bırakıldı.
 n IHA

Esnaf derin 
bir nefes aldı 
  

MANAVGAT Kasaplar Mahallesi Hasan 
Fehmi Boztepe üzerinde Berkay Dinçer’in 
kullandığı 07 GFK 97 plakalı otomo-
bil, geri manevra yapmak isterken park 
halindeki 07 ARU 454 plakalı motosiklete 
çarparak devrilmesine neden olurken, 
devrilen motosiklet yanında park halinde 
bulunan 07 VHP 14 plakalı motosiklette 
çizik oluşmasına neden oldu. 
Motosiklete çarptıktan sonra olay yerinden 
ayrılan otomobilin arkasından koşarak ana 
cadde üzerinde durduran 07 VHP 14 pla-
kalı motosiklet sahibi otomobil sürücüsünü 
olay yerine geri getirirken, otomobilde 
yolcu olarak bulunan babası da kendisiyle 
birlikte geldi. n IHA

Koşarak yakaladı 
  

ANTALYA’DA 107 ekip 244 personelin 
katılımıyla 52 noktada motosiklet, traktör 
ve servis araçlarına yönelik denetim yapıl-
dı.  Antalya Emniyeti Asayiş Şube Mü-
dürlüğü koordinesinde motosiklet, traktör, 
servis araçları ve sürücülerine yönelik 107 
ekip, 244 personelin katılımı ile 52 noktada 
uygulama gerçekleştirildi.  2 bin 341 kişi 
ile bin 919 aracın sorgulandığı uygulama-
larda, 12 motosiklet trafikten men edildi, 1 
hacizli-yakalamalı motosiklet ele geçirildi, 
1 kişiye adli işlem uygulanırken, 6 aranan 
şahıs yakalandı.  Ekipler ayrıca 37 iş yerini 
de denetledi. n IHA 
 

Trafik denetimleri

ANTALYA’da eşi Antika Ayer’i (52) uy-
kusunda bıçaklayarak öldüren Vezir Ayer 
(51) hakkında ‘eşe karşı kasten öldürme’ 
suçundan ağırlaştırılmış ömür boyu hapis 
cezası istemiyle dava açıldı.Antalya 
Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından Vezir 
Ayer hakkında iddianame hazırlandı. 30 
yılı aşkın süredir evli olan Ayer çiftinin 7 
müşterek çocuğu olduğu belirtilen iddiana-
mede Antika Ayer’in gece uyuduğu esnada 
eşi Vezir Ayer tarafından boğazı kesilerek 
öldürüldüğünün tespit edildiği aktarıldı. 
İddianamede, Vezir Ayer’in ifadesinde 
kıskançlık ve maddi anlaşmazlık yüzünden 
tartıştıkları eşi Antika Ayer’i boğazından 
bıçaklayarak öldürdüğünü söylediğine dik-
kat çekildi. Adli tıp raporları ve ifadelere 
yer verilen iddianamede Vezir Ayer hak-
kında ‘eşe karşı kasten öldürme’ suçundan 
ağırlaştırılmış ömür boyu hapis cezası talep 
edildi. Dava önümüzdeki günlerde görül-
meye başlanacak. n DHA

ÖMÜR BOYU 
CEZA İSTENDİ  
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TMMOB Antalya İl Koordinas-
yon Kurulu tarafından ‘Kon-
yaaltı Sahili Özel İşletmelere 
Kurban Ediliyor’ başlıklı 

basın açıklaması yapıldı. Aynı zamanda 
Elektrik Mühendisleri Odası Antalya 
Şube Başkanı da olan Antalya İKK Sek-
reteri Şaban Tat, Türkiye’nin en önemli 
turizm kenti olan Antalya’ da Anayasa-
ya ve yasalara aykırı olarak birçok otel 
ve işletmenin kıyıları özel mülkü gibi 
kullandığını ifade etti.

ECRİMİSİL KİRA DEĞİLDİR 
Konyaaltı Sahili’ndeki işgallerin nere-
deyse denizin içine kadar ulaştığına dik-
kat çeken Tat, “İşletmeler, şezlong ve 
localarını kıyıya kadar yerleştirdi. Öyle 
ki deniz ile şezlonglar arasında 1.5-2 
metrelik mesafe kaldı. İşletmelerin 
olduğu birçok bölümde vatandaşların 
kıyıya erişimin engellendi. Ecrimisil adı 
altında kesilen ceza ödemelerinin işlet-
me sahipleri tarafından kira bedeli gibi 
algılanmakta ve bu durumun sonucunda 
kıyı alanlarında kaçak yapılaşma terörü 
ortaya çıkmıştır.“Vatandaşlarımızın 
kıyıdan yararlanmasının önüne geçecek 
işgaller yaşanmaktadır” dedi. 

ÖNERİLERİMİZ DİKKATE ALINMADI 
Bu konuda yaptıkları çalışmaları an-
latan Tat, “TMMOB Antalya İl Koor-

dinasyon Kurulu olarak bahse konu 
izinsiz uygulamalar hakkında Antalya 
Büyükşehir Belediyesi ile yapmış oldu-
ğumuz görüşmeler, gerekse basın aracı-
lığı ile sıkça yapmış olduğumuz çağrılar 

hakkında maalesef  herhangi bir 
olumlu geri dönüş alamadı-
ğımız gibi son olarak da 
2023 yılında Milli Emlak 
Müdürlüğüne protokol 
ile kiraya verilen yerle-
rin denetimlerinin 
yapılması, sonrasında 
işletmelerin projeye 
uygun hale getirtil-
mesi ve eğer gere-
kiyor ise protokolün 
iptal edilmesi talepli 
başvurumuza bugüne 
kadar herhangi bir geri 
dönüş sağlanmadığını 
kamuoyu ile paylaşmak 
istiyoruz” diye konuştu. 

İKİNCİ ETAPTA DA İŞGAL OLMASIN 
Konyaaltı sahili 2. Etap olarak adlandı-
rılan Boğaçayı Liman arasındaki alanda 
da işgallerin önüne geçilmesi çağrı-

sında bulunan Tat, “Bu bölgede 
Konyaaltı Sahili 1. Etapta yer 

alan işgallerin benzerinin 
yaşanmadan önüne geçil-

mesi için ilgili Kurumlar 
tarafından denetimin 
sürekli ve etkin şekil-
de gerçekleştirilmesi 
önem arz etmektedir.  
Bu hususta ilgili tüm 
Kurumları göreve 
çağırdığımızı belirt-
mek istiyoruz. Tüm 

yurttaşlarımız tara-
fından bilinmelidir ki; 

kıyılardan yararlanmada 
herkes eşittir ve özel işletme 

sahipleri tarafından, vatan-
daşlarımızın sahil bandını ücretsiz 

kullanması Anayasa ve Kanunlara göre 
engellenemez” açıklamasında bulundu.  
n ERTUĞRUL GÜN 

KONYAALTI’NDA  
SERMAYE İŞGALİ

VATANDAŞLAR KIYIDAN FAYDALANAMIYOR

TMMOB Antalya İl Koordinasyon Kurulu, Konyaaltı’ndaki işgallere dikkat çekmek için basın 
toplantısı düzenledi. Kurul adına açıklama yapan Şaban Tat, “Özel işletme sahipleri tarafın-
dan halkın sahili kullanması engellenemez. Bu durum Anayasa’ya ve yasalara aykırıdır” dedi.

Meslek 
odaları ortak 

açıklama 
yaptı 

MIMARLAR Odası Antalya Şubesi’n-
den yapılan açıklamada, Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığı’nın Kemerağzı- Kundu 
sahil kesiminin Kültür, Turizm Koruma 
ve Gelişim Bölgesi ilan edildiği 2004 
yılından günümüze kadar Anayasa, 

Kıyı Kanunu, Mekansal Planlar Yapım 
Yönetmeliği, yargı kararlarına ve kamu 
yararına aykırı, kentlilerin kullanımı-
nı engelleyen, ayrıcalıklı bir kesimin 
kullanımına yönelik plan yapmaktan 
vazgeçilmediği belirtildi. 
Bakanlığın bu güne kadar yaptığı ve 
onayladığı 22 plan, plan değişikliği 
ve revizyon planların yargı tarafından 
kamu yararına aykırı bulunarak iptal 
edilmiş olmasına karşın 11.11.2022 
yeni bir 1/1000 ölçekli uygulama imar 
planı ve 1/5000 ölçekli nazım imar 
planı onaylandığı hatırlatıldı.

24 MAYIS’TA YENİDEN İPTAL EDİLDİ 
Şube olarak, yapı yoğunluğunu ve yatak 
kapasitesinin artırılması, halkın günü-

birlik alanları kullanımını engellediği 
gibi gerekçelerle 2022 yılında onayla-
nan 1/1000 ölçekli uygulama ve 1/5000 
ölçekli nazım imar planlarının iptali için 
de dava açıldığı belirtildi. 
Antalya 4’üncü İdare Mahkemesi, dava 
konusu planların tamamının hukuka ay-
kırı olduğu sonucuna vararak, 24 Mayıs 
2024 tarihli kararıyla bir kez daha oy-
birliğiyle planların iptaline karar verdi. 
Daha önce 22 kez mahkemelerin iptal 
ettiği imar planları, bu mahkeme kara-
rıyla 23’üncü kez iptal olmuş oldu.

İŞGALLERİN KALDIRILMASI 
İÇİN FIRSAT 
Mimarlar Odası Antalya Şube Başkanı 
Hasan Çerçiler, Anayasa ve Kıyı Kanu-

nu gereği sahillerin halka kapatılama-
yacağını belirterek, “Belirli bir kesimin 
ayrıcalıklı kullanımına tahsis edilemez, 
edilmemelidir. İptal kararı bir fırsattır. 

Lara, Kemerağzı, Kundu sahilinin ve 
günübirlik tesislerden halkın yararla-
nabilmesi için yolun önceki planlarda 
olduğu gibi günübirlik tesisler önünde 
planlanması, tesislerin işgalinde olan 
yolların ve sahil kesiminin birinci 
bölümünde planlanan rekreatif alanların 
halkın kullanımına açılması gerekir. 
Bunun içinde Valilik, Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi ve Aksu Belediyesi’nce 
işgallerin kaldırılması için gerekli çalış-
maları ivedilikle yapılması gerekmekte-
dir” dedi. 

n DHA

20 YILDA 23’ÜNCÜ
PLAN İPTAL EDİLDİ
Kültür ve Turizm Bakanlığı'nın; Aksu Kemerağzı- Kundu sahil bandında 
2004 yılından bu yana uygulamaya çalıştığı imar planlarına; Mimarlar Oda-
sı Antalya Şubesi'nce açılan davalarda 20 yılda 23 kez iptal kararı çıktı.

CUMHURIYET Halk Partisi Antalya 
Milletvekili Aykut Kaya, partisinin orman 
yangınlarının nedenlerinin ve yapılma-
sı gerekenlerin belirlenmesi amacıyla 
TBMM’ye sunduğu grup önerisi üzerine 
konuştu. Sözlerine Mardin ve Diyarba-
kır’da çıkan yangında yaşamını kaybeden 
vatandaşlar için başsağlığı ve yaralılar için 
acil şifa dileklerinde bulunarak başlayan 
Milletvekili Kaya,“Maalesef orman yangını 
riskinin en yüksek olduğu; teyakkuza 
geçmemiz gereken dönemdeyiz” ifadelerini 
kullandı.

YAPILMASI GEREKEN ÇOK ŞEY VAR
“Peki ne yapmalıyız?” diye soran Milletve-
kili Aykut Kaya, konuyla ilgili tavsiye ve 
çözüm önerilerini de paylaştı. Kaya, şunları 
söyledi: “Orman yangınlarıyla mücadelenin 
üç aşaması vardır: yangın öncesi, yangın 
anı ve yangın sonrası. Bizim öncelikle 
yangın öncesine ve mücadele kısmına 
ağırlık vermemiz gerekiyor.  Yaşadıkla-
rımızdan ders alarak, yangın öncesinde 
alınacak önlemleri belirlemeliyizÖrneğin 
2021 yılında yaşadığımız Manavgat orman 
yangını birçok ders verdi bize. O süreçte 
yangına müdahale konusunda koordinasyo-
nu sağlayamadık ve büyük bir keşmekeşlik 
yaşandı. Gördük ki tüm paydaşlar yangın 
anında tek merkezden koordinasyonla 
hareket etmeli, güçlü bir iletişim mekaniz-
ması kurularak yangınlarla mücadelede var 
olan tüm kaynaklar doğru zamanda doğru 
noktada seferber edilmeli. Bu koordinas-
yonu yönetecek kişi, Orman Kanunu’nun 
69. maddesinin 1. Fıkrasında da belirtildiği 
üzere mahallin en büyük mülki amiri yani 
Validir. Vali bu koordinasyonu sağlamalı 
ve yangın amirine dışarıdan, özellikle de 
siyasiler tarafından müdahale edilmemeli-
dir.” değerlendirmesinde bulundu. Orman 
Genel Müdürlüğü’nün istatistiklerinin or-
man yangınlarının %90’ının insan kaynaklı 
olduğunu gösterdiğine dikkat çeken Ka-
ya,“Özellikle riskin arttığı bu dönemlerde, 
orman alanlarının kullanımı ve girişleri ile 
ilgili yasal tedbirler alınmalı ve denetimler 
artırılmalıdır. İktidar, ormanları korunması 
gereken doğal varlıklar yerine üretim alanı 
olarak görmekten, ülkeyi ormansızlaştırma 
sevdasından vazgeçmeli.” dedi. 
n MEHMET DOĞAN 

Orman yangınlarına  
karşı önlem alınmalı

Alanya Cikcilli Mahallesi’n-
deki ormanlık alanda öğle 
saatlerinde henüz bilinmeyen 
bir nedenden ötürü yangın 
çıktı. İhbarın ardından bölge-
ye hızla ulaşan Alanya Orman 
İşletme Müdürlüğüne bağlı 
arazözler, alevlere müdahale-

de bulundu. 2 itfaiye aracının 
destek verdiği, 3 arazöz ve 30 
personelin çabasıyla yangın 
kısa sürede kontrol altına 
alınıp söndürüldü.  
Bölge sakinlerinden bir 
kadın, yangını depodan 
su almaya gelen genç bir 

kızın fark edip ailesine haber 
verdiğini ve ardından ihbarla 
birlikte ekiplerin alevlere 
müdahale ettiğini söyledi.  
Soğutma işlemlerinin devam 
ettiği bölgede, yangının çıkış 
nedeniyle ilgili de inceleme 
başlatıldı. n IHA 

BÜYÜMEDEN SÖNDÜRÜLDÜ

Muratpaşa ilçesinde yer alan ve Antal-
ya’nın kalbi olarak bilinen Üçgen Mahal-
lesinde yer alan parkların önemli bölümü 
alkol bağımlılarının mekana haline geldi. 
Muratpaşa Üçgen Mahallesinde yer alan 
parkların önemli bölümü alkol bağımlıla-
rının işgali altına girdi. Mahallenin önemli 
parkları arasında yer alan Beş Şehit Par-
kı’nda sabahın erken saatlerinden itibaren 
alkol alan vatandaşların akınına uğradığına 
dikkat çeken bölge sakinleri sıcak Antalya 
günlerinde bu parkı kullanamadıklarını 
ifade ettiler. 

AİLELER PARKA GİREMİYOR 
Üçgen Mahallesi Muhtarı Aynur Baycın, 
tüm girişimlere rağmen mahallede yer alan 
parkları alkol bağımlılarından kurtarama-
dıklarını açıkladı. Muhtar Baycın açıkla-
masında şu ifadelere yer verdi:“Antalya 
sıcakları başladı. Mahallemizde yaşayan 
komşularımız gün içerisinde ve akşam saat-
lerinde bölgede yer alan parklardan fayda-
lanmak istiyorlar. Vatandaşlarımız parklara 
gittiğinde ise alkol bağımlısı vatandaşlarla 
karşılaştıkları için tekrar evlerine dönmek 
zorunda kalıyor. Bu sorunun giderilmesi 
için yetkili mercilerle görüştük ama bir so-
nuç elde edemedik.Mahallemizde yaşayan 
vatandaşlarımızdan parklarda yer alan alkol 
bağımlılarından dolayı 
çok sayıda şikayet 
alıyoruz. Bize gelen 
şikayetlerin aynısı 
kolluk kuvvetle-
rine de yapılıyor. 
Sorunun çözül-
mesi için yetki-
lilerin harekete 
geçmesi gereki-
yor.” n BÜLENT 
ÖNER

Parklar bar gibi 



5GÜNDEM>> 27 Haziran 2024 PERŞEMBE

Antalya Kurumlar Vergi Dairesine 
kayıtlı 4380396458 sicil numara-
lı vergi mükellefiyiz. Şirketimiz 
adına kayıtlı HİDROMEK Marka 
2018 Model HMK 102S ALPHA 
Tip HMK102SJV2S092454 Şasi 

ve NM75621U302058C Motor Seri 
numaralı Kanal Kazıcı ve Yükleyici 
ye ait Antalya TSO dan aldığımız İş 
Makinası Tescil Belgesi kaybolmuş-

tur. Hükümsüzdür.
GÜNTAŞ İZOLASYON REKLAM 

VE YAYINCILIK TEMİZLİK PEYZAJ 
MADEN PETROL TARIM İNŞAAT 

TURİZM SANAYİ VE TİCARET 
ANONİM ŞİRKETİ

ZAYİ

Turizm ve tarımın başkenti 
Antalya’da karşılıksız çek 
tutarındaki makas giderek 
açılıyor. Kentte protestolu 

senet ve karşılıksız çek tutarlarında 
son 10 yılın rekorları kırıldı. Protestolu 
senet tutarıNisan ayında ülke ortalaması 
aylık yüzde 360 gerçekleşirken, An-
talya’da rekor kırarak yüzde 415 oldu. 
Karşılıksız çek tutarı ise aylık yüzde 
228, yıllık yüzde 427 oranında artış 
yaşandı. Rakamları değerlendiren ATB 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Çandır, 

“Son verilerle kentimiz ekonomisi ve 
sektörümüzdeki gelişmeler, son aylarda 
olduğu gibi ülkemiz ortalamasının daha 
gerisinde bir performans gösterdiğimiz 
yönündedir” dedi. 

PRETOSTOLU SENETLER DE ARTIYOR 
Başkan Çandır açıklamalarını şöyle 
sürdürdü: “Geçtiğimiz Kasım ayından 
bu yana her ay protestolu senet ve 
karşılıksız çek tutarlarında son 10 yılın 
rekorları kırılmaktadır.Nitekim Nisan 
ayında da kentimizdeki protestolu senet 
tutarında aylık yüzde 415 ve yıllık 

yüzde 360 artışa karşılık ülkemiz ortala-
ması aylık yüzde 194 ve yıllık yüzde 
161 artış olarak ilan edilmiştir.Karşılık-
sız çek tutarında ise kentimizdeki aylık 
yüzde 228 ve yıllık yüzde 427 artışa 
karşılık ülke ortalaması aylık yüzde 
189 ve yıllık yüzde 267 artış olarak ilan 
edildi.”

AÇILAN AZ, KAPANAN ÇOK 
Ekonomik aktivitenin bir öncü göster-
gesi olarak çekle ödeme tutarı kenti-
mizde aylık yüzde 34 ve yıllık yüzde 
69 artarken ülke ortalaması aylık yüzde 
52 ve yıllık yüzde 83 artış olarak ilan 
edildiğini belirten Başkan Çandır, “Ku-
rulan/kapanan şirket sayılarında da ülke 
ortalamasından kötü bir performans 
göstermiş bulunmaktayız. Buna göre 
kentimizdeki kurulan şirket sayısının 
yüzde -40 azalmasına karşılık ülke-
mizde yüzde -30 azalmıştır. Kapanan 
şirkette ise kentimizdeki yüzde 40’lık 
artışa karşılık ülkemizde yüzde 30’luk 
artış yaşanmıştır.Krediler konusunda 
genellikle ülkemiz ortalamasına yakın 

bir kullanım söz konusu olmuştur.
Örneğin toplam krediler kentimizde ve 
ülkemizde yıllık yüzde 55 civarında 
artmıştır.Ticaret sektörü kredileri ken-
timizde yüzde 44 ve ülkemizde yüzde 
39 artarken tarımsal krediler kentimiz-
de yüzde 46 ve ülkemizde yüzde 65 
artmıştır” dedi. 

VERGİ ENFLASYONU AZDIRIR
Vergilerin enflasyonu azdırdığını ifade 
eden Başkan Çandır, “Yapılan bilimsel 
çalışmalara göre vergi oranlarındaki 
10 puanlık artış enflasyonu 6.5 puan 
artırmaktadır. Bu güçlü etki tersine 
işlememekte ve kalıcı olarak enflasyonu 
yapışkan hale getirmektedir. Artırılan 
vergilerin ikinci etkisi bizim gibi kayıt 
altında çalışan iş dünyasının üzeri-
ne çoklu olumsuz etkilerdir. Öyle ki 
mevcut durumda ağır maliyet baskısı 
altında çalışan iş dünyası, yeni vergi 
paketinin aynen uygulamaya konması 
halinde ödenemez yüklerle karşı karşıya 
kalacağı endişesiyle çalışmaktadır” diye 
konuştu. n ERTUĞRUL GÜN 

İFLAS 
EDEN 
EDENE  

Çekler karşılıksız, senetler protestolu, şirketler kapanıyor

Antalya Ticaret Borsası Başkanı Ali Çandır, ekonomik krizin Antalya’ya yansımalarına de-
ğindi. Çandır,  “Nisan ayında da kentimizdeki karşılıksız çek tutarında yüzde 228 artış ya-
şandı. Açılan şirket sayısı yüzde 40 azaldı. Kapanan şirket sayısı ise yüzde 40 arttı.” dedi.

Antalya Ticaret 
Borsası Başkanı 

Ali Çandır

Yurt dışı çıkış harcına ciddi bir mik-
tar zam geleceği iddiasıyla başlayan 
tartışmalar devam ediyor. Hazine’den 
zam haberine ilişkin resmi bir açıkla-
ma yapılmadı ancak muhalefetteki İYİ 
Parti’den Kürşad Zorlu, harcın topye-
kün kaldırılmasına ilişkin bir teklifi 
TBMM’ye sundu. Son olarak ise zam-
mın daha da fazla olabileceğine ilişkin 
iddialar ortaya atıldı.Bir dönem Antalya 
siyasetinin önemli simalarından olan, 
aktif siyaseti bıraktıktan sonra kent ve 
ülke gündemine ilişkin görüşlerini sos-
yal medya platformlarından sıklıkla dile 
getiren Dr. Mustafa Reşat Oktay, yeni 
paylaşımıyla vergi sistemine isyan etti. 

SOSYAL MEDYADAN TEPKİ
Paylaşımında, yurtdışına çıkış harcının 
1750 TL olacağına yönelik iddiaları 
hatırlatan Oktay,“İnceleme yaptım. 
Yurttaşında, yurtdışına gidiyorsun diye 

para alan başka ülke yok. Tahminen 73 
çeşit vergi alan başka bir ülke de yok. 
Kazanırken vergi verip, harcarken bir 

daha vergi veren başka bir ülkede yok. 
Kazanmadığın paranın vergisini avans 
olarak isteyen bir ülkede yok. 500 bin 

TL’lik araçtan 1 milyon vergi alan 
başka bir ülke de yok” sözleriyle yurt 
dışına çıkış harcına zam yapılacağına 
yönelik iddialara tepki gösterdi.

İMAMOĞLU’YU İZLEMEK GEREK
Beklenen vergi paketi ile ilgili kararna-
me çıkarsa ve parlamento bunu onaylar-
saCHP’nin tek politik manifestosunun 
erken seçim olması gerektiğini vurgu-
layan Dr. Oktay, “Özgür Özel istemez 
ama Ekrem İmamoğlu burada katalizör 
olur ve ülke erken seçim havasına girer. 
Ekrem İmamoğlu›nu izlemek gerekir.
Yeni vergi paketi ile devlet para topla-
mayı kafasına koymuş. Ancak ödenecek 
tüm vergiler son tüketici veya kullanı-
cıdan çıkar. Bu da zam demektir. Zam 
enflasyonun da tetikleyicisidir. Günün 
sonunda hesabı halk öder,faturayı da 
hükümete keser” ifadelerini kullandı. 
n MEHMET DOĞAN  

CHP’nin erken seçim
manifestosu olmalı

Oktay’dan, vergi paketiyle ilgili dikkat çekici paylaşım

Antalya siyasetinin tanınmış isimlerinden Dr. Mustafa Reşat Oktay, şu sıralar kamuoyu gündeminde olan 
vergi paketi ile ilgili kararname ile ilgili, “Çıkarsa ve parlamento bunu onaylarsa CHP’nin tek politik ma-
nifestosu erken seçim olmalı. Bu süreçte Ekrem İmamoğlu›nu izlemek gerekir” diye paylaşım yaptı. 

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri 
(SES) Antalya Şubesi “ Vergide Adalet” 
eylemlerini sürdürüyor. Vergide Adalet 
eyleminin bu haftaki adresi Antalya 

Vergi Dairesi oldu. Antalya Vergi Daire-
si önünde toplanan SES Antalya Şubesi 
üyeleri sloganlarla AKP iktidarının 
vergi politikalarını protesto etti. SES 

Antalya Şubesi Eş Başkanı Şükran İçöz, 
yaptığı basın açıklamasında şunlara 
kaydetti: “Bugün 26 Haziran Çarşamba. 
On altıncı defa Vergide Adalet demek 
için Türkiye’nin dört bir yanındayız. 
Beş ayı geçen eylemlilik sürecimizde 
artık tüm Türkiye’nin vergide adalet 
dediğini görüyoruz. 

Evet artık tüm Türkiye vergilerin 
adaletsiz olduğunu, yoksuldan alıp bir 
avuç aşırı zengin sermayedara aktarıl-
dığını ve bu nedenle yoksul kaldığımızı 
biliyor. 

Vergiler biz ücretlilerden, emeğiyle 
geçinmeye çalışanlardan, emekçilerden 
ve hatta emeklilerden toplanıyor. Bu 
toplanan vergiler ne sağlığımıza harca-
nıyor ne eğitimimize ne barınmamıza 
ne de beslenmemize. 

Bu nedenle randevu bulamıyoruz, bu 
nedenle eğitim alamıyoruz, bu nedenle 
dünyanın en yüksek gıda enflasyonuna 

maruz kalıyoruz. Bayrama ücretleri-
mizi alarak girdik, bayram bitiğinde 
enflasyonla, vergi yüküyle erittiğiniz 
maaşlarımızın kaybolduğunu gördük. 
Emeğiyle çalışanlar, emekliler için bir 
bayram daha hesap kitapla geçti. 

Temmuz ayında hesaplayacağınız 
enflasyona göre maaşlarımıza %20 
civarında zam yapacağınızı söylüyorsu-
nuz. Gerçek enflasyonun çok altında bir 
zam yapmanız yeterli olmayacağı bizle-
ri yeni vergi dilimine sokup bu zammı 
hiç vermemiş olacaksınız. Gelecek ay 
ücretlerimizi aldığımızda yüzde 20 
zamma ne oldu diyeceğiz. Bu vergide 
adalet değil. 

Bu yoksulun, emekçinin sırtına bin-
mek. Vergi çalışmanızda vergi dilimle-
rini ve vergi sınırlarını düzeltmek yok. 
Zam verdik deyip bunu vergi ile geri 
almak var. Bu vergide adalet değil.“  

n MURAT ŞENTÜRK 

ADALET EYLEMİ 16. KEZ YAPILDI 

ANTALYA’DA 
yaşamasına rağmen 
henüz tekneye bin-
memiş çocukların olduğuna dikkat çeken 
Eğitim- Sen Antalya Şube Başkanı Kadir 
Öztürk, yerel yönetimlerin yaz tatilin-
de çocuklara yönelik sosyal aktiviteleri 
artırmalarını istedi. Yaz tatiliyle birlikte on 
binlerce çocuğun evlerinden dışarıya bile 
çıkamadığını anlatan Eğitim- Sen Antalya 
Şube Başkanı Kadir Öztürk, şehirde sosyal 
tesislerde çocuklara yönelik aktivitele-
rin oldukça az olduğunu anlattı. Öztürk 
açıklamalarında şu ifadelere yer ver-
di:“Antalya’da yaşayan fakat bugüne kadar 
tekne gezisine bile katılamayan yüzlerce 
çocuğumuz var. Yaz tatilinde çocuklarımız 
etütlerini yapsınlar ama aynı zamanda 
eğlenmeliler. Bu nedenle yerel yönetimlere 
büyük görevler düşüyor. Belediyelere ait 
sosyal tesislerde çocuklarımıza eğlenceli 
kurslar ve aktiviteler düzenlenmeli. Mesela 
belediyelerimiz küçük bütçelerle çocukları-
mızın eğlenmesine ve tatili güzel geçirme-
lerine yönelik adımlar atabilir. Bu şehirde 
henüz tekneye binmemiş çocuklarımız var. 
Bu çocuklarımıza yönelik tekne turları 
düzenlenebilir.” n BÜLENT ÖNER

BU NE 
YAMAN 
ÇELİŞKİ

AKSU İlçesi Atatürk Mahallesinde mülki-
yeti Hazineye ait olan ancak, okul ve trafo 
alanı olarak belirlenen yerlerdeki baraka 
yapmak, çadır kurmak, konteyner yerleş-
tirmek ve ağaç dikmek suretiyle yapılan 
işgallere son verildi. Yapı Kontrol Mü-
dürlüğü ekipleri, bölgede kaçak ve izinsiz 
yapıldığı belirlenen 4 adet baraka, 8 adet 
çadır ve 6 adet konteyner ile birlikte, yeni 
dikildiği belirlenen çok sayıda ağaç fidanı-
nı ve tel örgüleri sökerek kaldırdı. 
n BÜLTEN/AKSU BELEDİYESİ 

İşgaller önlendi

ANFAŞ Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Bıdı ve yönetimi, kent protokolünü ziyaret 
ederek yeni yapılacak fuarlara ilişkin fikir 
alışverişinde bulundu.  Antalya Valisi Hulusi 
Şahin, İl Jandarma Komutanı Tuğgeneral 
Tarık Hekimoğlu ve Akdeniz Üniversitesi 
Rektörü Özlenen Özkan’ı makamlarında 
ziyaret eden ANFAŞ yönetimi, yeni yapıla-
cak fuarlarla ilgili detaylı bilgi vererek, bu 
fuarların kentimize sağlayacağı ekonomik, 
kültürel ve sosyal katkılar üzerine kapsamlı 
bir fikir alışverişinde bulundu. ANFAŞ yö-
netimi ziyaret ve görüşmelerini önümüzdeki 
haftalarda da sürdürecek. n İHA 

Fikir alışverişi 

Antalya Düden Vergi Dairesine ka-
yıtlı TC: 14701062236 sicil numaralı 
vergi mükellefiyim. Adıma kayıtlı 

Seri A Sıra No: 62701 – 62750 arası 
1 (Bir) cilt Fatura kaybolmuştur. 

Hükümsüzdür. Abbas BAL

ZAYİ



İklim koşullarına göre Ekim ortaların-
da başlayan elma ve nar hasat dönemi 
yaklaşık bir ay kadar sürüyor. Eskiler 
“çiftçinin karnını yarmışlar, içinden 
umut çıkmış” derler. Elmada da narda da 
fiyatlardaki dengesizlik, yüksek girdiler, 
iklim, piyasa ve ülkenin içini burkan 
ağır gündemin arasında sorunlar giderek 
katmerlense de her iki meyvenin de 
üreticisi umudunu eksik etmiyor.

GÜLGİLLERİN GEN MERKEZİ
Dedegöl Dağı, 2998 metre rakımıyla 
Orta Torosların en yüksek zirvesi. Bir 
yanı Beyşehir Gölü’ne, bir yanı Ak-
deniz’e göz kırpan Dedegöl, bir başka 
adıyla Dedegül, Antalya düzlüğüne yas-
lanan Bozburun Dağı’nın da ana kolu. 
Kartoz, Tota ve Sarp dağlarıyla birlikte 
binlerce canlı ve bitki türünü barındıran 
bu bölgenin dağları, aynı zamanda su 
havzası olma özellikleriyle yangında ilk 
kurtarılacak coğrafi bölgeler arasında. 
Süleyman Demirel Üniversitesi (SDÜ) 
Öğretim Üyesi Botanik Profesörü Hasan 
Özçelik, yıllardır Dedegöl ve çevresinde 
bilimsel araştırmalar yürütüyor. Özçelik 
ve ekibinin bulgularına göre Dedegöl ve 
Bozburun silsilesi, ‘gülgiller’ familyası-
nın en önemli gen merkezlerinden biri. 
Bir bakıma dağdaki bu tür zenginliği, 
iklim koşulları, toprak ve suyla birleşince 
ovadaki üretim çeşitliliğin karakterini ve 
kalitesini de belirliyor. Prof. Dr. Ha-
san Özçelik, kendisiyle yaptığımız bir 
söyleşi sırasında, Isparta ve çevresindeki 
gül üretiminin yanı sıra meyveciliğin 
verimliliğini ve niteliğini, Dedegöl ve 
çevresinin gülgiller açısında gen merkezi 
oluşuna bağlıyordu. Çünkü Türkiye’de 
üretilen meyvelerin yaklaşık yüzde 
70’inin kökeni gülgiller familyasına 
dayanıyor.

TAVŞANIN DAĞA KÜSME LÜKSÜ YOK!
Hal böyle olunca, “Tavşan dağa küsmüş, 
dağın haberi olmamış” özdeyişini de yü-
rürlükten kaldırmamız gerekenler arasına 
koymamızda bir sakınca yok. Çünkü 
tavşanın dağa küsme, ona sırtını dönme 
şansı yok! Zira son yıllarda sırtımızı dön-
düğümüz, dilim dilim kesip canını yak-
tığımız, taşını toprağını, suyunu ağacını 
fütursuzca sattığımız, dağlarımız aslında 
üzerinde yaşadığımız toprağın anası, 
babası, geçmişi, geleceği. “Canım, dağın 
başında olup bitenlerin yüzlerce kilo-
metre uzaktaki yaşadığım yere ne zararı 
olacak ki” diyenler bir daha düşünmeli. 
Çünkü Dedegöl’ün zirvesine düşen karın, 
Serik ovasındaki narın, Yılanlı ovasında-
ki buğdayın, Eğirdir’de, Gelendost’taki 
elmanın canına can kattığını anlamadan 
dağların kıymeti bilinmez. Bozburun’un 

bakıra çalan tepelerine düşen yağmurun 
Gebizli Yörüklerin keçilerinin sütü, Aksu 
ovasının zeytininin yağı olduğunu anla-
madan dağların kıymeti bilinmez…

NARIN VE ELMANIN COĞRAFYASINDA 
HASAT ZAMANI
Sırtımızı yasladığımız dağların bu cö-
mertliği ile farkında olmadan ona sırtını 
yaslayanların hoyratlığı, vurdumduy-
mazlığı arasında nasıl bir ilişki olduğunu 
düşünmeden edemediğimiz bir hasat 
dönemini daha karşıladık bölgede. Yılın 
bu zamanı sonbaharın sarıdan turuncuya, 
kızıldan kahverengine oynaşıp duran 
renkleri arasında koca koca narlar, sulu 
sulu kütür kütür elmalar arasında dola-
nıyoruz. Antalya’nın ovaları nar hasadı 
yapan üreticilerle dolu. Dertleri çok ama 
dediğim gibi en iyi bildiği iş üretmek 
olan Anadolu çiftçisinin sabrı dünyanın 
hiç bir yerinde rastlanılır türden değil. 
Finike-Elmalı karayolunun iki yanına 
yayılan Arikandos Vadisi, bölgenin en 
önemli nar üretim merkezlerinden biri. 
Dik yamaçlarda üretilen narın ünü yurt 
dışına kadar ulaşmış. Yalnız, Arif ve 
Gökbük gibi köyler yıllardır nar üreti-
minden iyi gelirler elde etmişler ancak 
son yıllarda üretim girdilerindeki artış, 
istikrarsız fiyat politikası ve aracı kıska-
cına son yıllarda bir de bölgenin doğası-
nı, tarımını yok eden yıkım politikaları 
eklenince umutlar da giderek tükenmeye 
yüz tutmuş. Vadinin bir yanında vahşi 
madencilik hüküm sürerken tam ortasın-
da ise DSİ eliyle yamaçlar ve ormanlar 
adeta kazınarak kocaman bir baraj inşa 
ediliyor. Amaç ise neredeyse sulak alan 
niteliğindeki Finike Ovası’nın sulanma-
sıymış(!).

SİDE’YE ADINI VEREN MEYVE 
Antalya’nın doğusu ise aslında narın 
anayurdu diyebileceğimiz bir bölge. 
Ünlü Side antik kenti adını nardan alıyor. 
Kutsal olarak Kabul edilen meyvelerin 

başında gelen narın bölgedeki geçmişi 
bir hayli eski bu yüzden. Aksu, Serik, 
Manavgat ve Alanya’ya uzanan hat 
boyunca hemen her ilçede nar üretimi 
yapılıyor. Ancak Aksu ve Serik çevresi 
bu konuda bir adım önde. Narın bölgenin 
kimi köylerindeki anlamı ise daha derin. 
Manavgat’ın Değirmenözü köylüleri, 
incirle birlikte geçmişte atalarının yetiş-
tirdiği en önemli meyve olan, geçmiş-
lerini borçlu oldukları narın etrafında 
buluşuyorlar bugün. Narın çocukları, 
köylerinde iki yıldır süren baraj inşası-
nın yarattığı yıkıma karşı nara sarılıyor 
yeniden. Nar hasadı zamanı, bir zaman-
lar iş ve ekmek umuduyla tespih taneleri 
gibi dağılarak doğdukları topraklardan 
uzaklaşan Değirmenözü gençlerinin kök-
leriyle yeniden buluştukları bir etkinlik 
haline geliyor.

VAROLMANIN BİR BAŞKA ADI 
Tarihin yargısı böyledir. Geç de olsa 
hükmünü güçlü bir şekilde veriyor işte 
tarih baba. Elma, nar, incir, üzüm, zeytin, 
fındık; yalnızca tabaktaki bir meyve 
değil, bir sürekliliğin, emeğin, kültürün, 
türkünün, masalın, kısacası varolmanın 
bir başka adı…

BOĞAZOVA VAHŞİ MADENCİLİĞİN 
BASKISINDA
Bu topraklarda nar da, nar öyküleri de 
bitmez elbette. Bunları anlatmayı bir 
başka buluşmaya bırakalım. Eğirdir’in 
yolunu tutalım. Torosların koynundaki 
bu nazlı güzeli ziyaret edelim. Her gör-
düğümde içimi burkan, yüzüne bakma-
ya doyamadığınız güzelliğin üzerine 
kezzap dökülmüş duyusu yaratan vahşet 
manzaraları arasında Boğazova’ya 
uzanalım. Türkiye’nin elma bahçesi işte 
tam da burası. Kovada ile Eğirdir gölleri 
arasında uzanan, iki yanı meşe ve ardıç 
ormanlarıyla kaplı bir yeryüzü cenneti. 
Ancak son on yıldır bu cennetin canına 
okuyorlar. Hoyratlık burada da kendini 
göstermeyi ihmal etmemiş. Boğazovanın 
iki yanı vahşi madenciliğin en ağır bas-
kısıyla karşı karşıya. Köylüler, şikayetçi, 
ama çaresiz. Yetkililer, sessiz. Boğazova 
gibi bir meyve üretim merkezi İtalya ya 
da İspanya’da olsa giriş için resmi izin 
gerekli olabilirdi. Etrafını çitle çevirip 
koruma altına almamız gereken böylesi 
üretim merkezlerini hoyratlığın kuca-
ğına terk edip, sonra da bu tecavüzün 
seyircisi olduğumuz için hesap sormayı 
çocuklarımıza bırakmamalıyız. Çünkü bu 
gidişle bu cennet toprakların semeresini 
çocuklarımız göremeyecekler…

İS KOKULU, ÇITIR ELMALARIN 
PEŞİNDE…
Bu ağır manzaraya karşın halen direnen 
Boğazova’nın iki yanındaki yamaçlara 
ve düzlüklere kurulu köylerde Türki-
ye’ye örnek bir elmacılık yapılıyor. 
Örgütlü, kooperatifleşmiş, yüksek 

kalitesiyle pazarını bulmuş, Türkiye’nin 
elma ihracatında aranan markası olmuş 
Eğirdir elması. Gölün doğusunda yer 
alan Gelendost ovası da bölgedeki elma 
üretiminin büyük bölümünü karşılıyor. 
Kuzey doğuya doğru yükseldikçe ise 
daha sert ve çıtır elmalar size bekliyor. 
Aksu ve köyleri de iklim yapısıyla 
yüksek aromalı elmalar yetiştiriyor. De-
degöl’ün zirvelerine doğru yaklaştıkça, 
giderek çıldıran elmalar yemek de olası. 
Eğer siz de benim gibi elmayı koklaya-
rak yiyenlerdenseniz, Eğirdir’den çıkıp 
Yenişarbademli’ye uzanan yola düşme-
lisiniz. Yolda rakım bin metreyi aşınca 
gördüğünüz ilk elma bahçesine çekin 
aracınızı. Hasat zamanı elma toplayan 
üreticilerden dilediğiniz kadar elma alıp 
koklaya koklaya yiyin!

TÜRKİYE KUTSAL MEYVELERİNE
 YABANCILAŞMIŞ
“Peki Türkiye’nin elma ve nar bahçe-
si olan bu bölgedeki üreticilerin ortak 
sorunları nedir?” diye soracak olursanız, 
bunun yanıtını da ülkenin en önemli üre-
tici örgütü olan Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği’nin (TZOB) Genel Başkanı Şemsi 
Bayraktar’dan dinleyelim. Bayraktar’ın 
verdiği bilgilere göre Türkiye’nin nar 
üretimi 2010 yılından bu yana iki kat 
artmış. 2010’da 208 bin ton olan nar 
üretimi, 2014’te 397 bin tonu geçmiş. Bu 
yılki üretimde de yüzde 7,5’luk bir ar-
tışla nar hasadının 427 bin tonu geçmesi 
bekleniyor. Ancak üretimdeki bu artış 
tüketime yansıtılamıyor. Bir çok üründe 
olduğu gibi narda da kişi başına tüketim 
oldukça düşük. Örneğin 2013 yılında 
Türkiye’de kişi başına düşen nar tüketi-
mi sadece 2,7 kilogram. Bu, bir yılda kişi 
başına sadece 6-7 adet nar tükettiğimiz 
anlamına geliyor. Gerçekten çok yazık 
değil mi? Sağlık ve besin değeri açısın-
dan adeta ilaç niteliğinde olan nar bu 
toprakların en kutsal meyvelerinden bi-
riyken ona ne kadar da yabancılaşmışız.

NARIN BAŞKENTİ ANTALYA
Halkımız yeterince nar tüketmese de, 
yabancılar bu seçkin meyvenin kıymetini 
iyi biliyorlar. Bu da Türkiye’nin nar ih-
racatına olumlu biçimde yansıyor. TZOB 
Genel  Başkanı Bayraktar’ın verdiği 
bilgiye göre 2009’da 9,4 milyon dolarlık 
nar ihraç eden Türkiye, 2014’de bu oranı 
on kattan fazla arttırarak 108 milyon do-
lara çıkarmış. Bayraktar, nar ihracatında-
ki bu olumlu tablonun desteklenmesi ge-
rektiğinin altını çizerek, nar üreticisinin 
piyasada oluşan fiyatın maliyetin üstüne 
çekilmesini beklediğini dile getiriyor. 
Türkiye’de 56 ilde nar üretimi yapıldı-
ğını anlatan Bayraktar, üretimin yüzde 
27,4’ünün Antalya’da gerçekleştirildiğini 
söylüyor. Antalya’yı Adana, Mersin, 
Denizli, Hatay, Gaziantep ve Aydın gibi 
iller izliyor. Buradan da anlaşılacağına 
göre nar Akdeniz ve Ege’nin iklimini ve 

toprağını daha çok seviyor.

ELMADA DÜNYA ÜÇÜNCÜSÜYÜZ
Bölgenin bir diğer yıldızı olan elmada 
ise ihracat yetersizliği ön planda. Elma 
üretimine ilişkin de bilgiler veren TZOB 
Başkanı Bayraktar, Çin ve ABD’nin 
ardından üçüncü sırada olduğumuz elma 
üretimi için ülkemizin iklim ve toprak 
şartları çok uygun olduğunu belirtiyor. 
Rusya’nın her yıl ithal ettiği 1,2 milyon 
ton elmayı Polonya, Moldova, Sırbistan 
ya da Çin yerine Türkiye’den alabile-
ceğini dile getiren Bayraktar, “Türkiye, 
ihtiyacı olandan çok daha fazla üretebi-
lecek potansiyele sahip olduğu elmada, 
talepten kaynaklanan sorunu ancak daha 
fazla ihracat çözebilir. Elmada modern 
yetiştirme teknikleri ve iyi tarım uy-
gulamaları yaygınlaştırmalı, ürünün 
kalitesini uzun süre devam ettirebilmesi 
için dinamik atmosfer kontrollü depolar 
kurulmalı ve maliyetler düşürülmelidir. 
Hasadın yeni başladığı şu günlerde elma 
kilogram fiyatları dalında bodur cinslerde 
1 lira ile 1 lira 20 kuruş, diğer cinslerde 
70 kuruş ile 90 kuruş arasında değişiyor 
” görüşünü dile getiriyor.

ELMANIN BAŞKENTİ  ISPARTA
Elma üretiminde yüzde 23’lük oranla 
Isparta’nın ilk sırayı aldığının altını çizen 
Bayraktar, bu ili Karaman, Antalya, 
Denizli, Niğde ve Çanakkale’nin izlediği 
bilgisini veriyor. Elmadaki tüketim oranı-
mız ise nara göre çok daha iyi durumda. 
Kolay taşınabilir ve yenilebilir formda 
olmasının katkısı nedir bilinmez ama 
Türkiye’deki kişi başına elma tüketimi 
yılda 27 kilogram civarında. Yetmez 
ama, nardan daha iyidir demek duru-
mundayız. Ürettiğimiz elmanın her yıl 
yaklaşık 470 bin tonluk kısmını ise ihraç 
ediyoruz. Son yıllarda işlenmiş elma 
ürünlerinde de Isparta çevresinde güzel 
gelişmeler yaşanıyor. Isparta’da üretilen 
ve çıtırlığı ve yüksek aromasıyla bir hay-
li lezzetli olan elma cipsinin yaygınlaş-
tırılarak çocuklarımızın sağlığını tehdit 
eden ‘cips belası’ndan kurtulmak için 
çok iyi bir yol olabileceğini düşünüyor 
insan. Elma cipsinin üretimi de tüketimi 
de yaygınlaştırılmalı.

AL ELMAYI VER NARI 
Bir zamanlar bölge insanının yayla sahil 
arasında “al elmayı ver narı” şeklinde 
sürüp giden takas ekonomisi yoluyla 
gündelik hayatın çarklarını çevirdiği-
ni anımsatarak, “günde en az iki elma 
yemeli insan” diyen Köprüçaylı bilge 
ihtiyarları da anmış olalım, nara ve incire 
gazel yazan ozanların coğrafyasında. Sa-
hip olduğu coğrafi avantajların yarattığı 
biyolojik zenginlik sayesinde binlerce 
yıldır namerde muhtaç olmayan, türkü 
söyler gibi üretip, ibadet eder gibi bölü-
şerek yaşamı çoğaltan Anadolu çiftçisini 
de unutmadan… 
n YUSUF YAVUZ

YUSUF YAVUZ6
Cevre 
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BEREKETLİ 
TOPRAKLAR 
Torosları oluşturan sıradağlar dizisinin iki yanı bugünlerde telaşlı bir hasat mevsimi yaşıyor. Sahillerde nar, yaylalarda 
elma zamanı. Türkiye’de üretilen her dört nardan biri Antalya’dan, her dört elmadan biri de Isparta’dan sofralara ulaşıyor. 

 
Ah gelinciğim, ömrüm, ışıklı 
çiçeğim...”Bir insan ömründe 
daha kaç bahar görebilir ki” 
dediğim günü hatırlıyor musun?
Gelinciğim, ömrüm. Ömür nedir 
bilir misin? İki kapılı bir handa 
yürüyüp gündüz gece, emaneti 
dolaştırıp gitmek midir?Ya da 
o emanete hıyanetlik edip tek 
bir canın teninde bile yaprak 
kıpırdatmadan göçüp gitmek 
mi?
Bir Ege ovasında, bir Nisan 

ikindisinde, delirmiş otların 
arasında bir gelinciğin tülden 
yaprağına takılıp kalmak belki de...
Kadim bir tanrıçanın nefesini 
üfleyip yeşerttiği Geyre’nin 
yamacında patlayan o kızıl, allı 
beyazlı gelincikler mi desem...
Yeryüzünün içini döktüğü 
Kula’nın yanık dağlarında kadir 
bilmezliğe yas tutan o kara 
gelincikler mi?
Yoksa yolları bağlanan, iki 
yakası birbirinden ayrılan 

Köprüçay’ın koynundaki sırlı, 
mor, minik gelincikler mi?
Sahi ömür nedir, ışığa kara 
çalınan şu plastik zamanlarda? 
Kokusunu yitirmiş bir kalabalık 
denizine usulca eklenmek mi bir 
metropol kıyısından? 
Ah gelinciğim, ömrüm, ışıklı 
çiçeğim...”Bir insan ömründe 
daha kaç bahar görebilir ki” 
dediğim günü hatırlıyor musun?
 İşte o gün bugündür her 
Nisan’da gözlerimi yollarına 

döktüğüm tüm zamanlarda 
ömrüm, ömründür...
Artık adınla çağırıyorum 
kırkikindi yağmurlarını. 
O ince, kadifemsi teninin 
düştüğü her toprağı 
işaretliyorum, bir daha ki sefere, 
yeniden bulmak için seni. 
Bir daha ki Nisan’da yeniden 
suretini tavaf etmek için. 
Yeniden, yeniden içime çekmek 
için o uçup giden deli kokunu. 
Yeniden diz çöküp toprağa, 

ruhunu ruhuma katmak için...
Ah gelinciğim, içimin kızıl, mor, 
kor yangını...
Ömür nedir bilir misin, yeryüzü 
denilen bu handa?
Ne sonsuz bir sultanlık, ne de 
sefil bir yürek çarpıntısı.
 Ruhunu ruhuma katık edip, 
gerektiğinde tek bir yaprağın 
için bile ömrümü ömrüne 
verebilmektir...
 Gözlerindeki ışık hiç sönmesin 
diye... 

YUSUF YAVUZ

KOR 
YANGINI 
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Yeni teknik direktörü Alex de 
Souza’nın raporu doğrultusunda 
transfer çalışmalarını sürdüren 
Antalyaspor, rotasını Fenerbahçe’ye 

çevirdi.Brezilyalı teknik adam, 2022-23’te 
Cagliari’den sarı-lacivertlilere 4.8 milyon 
euroya transfer olan vatandaşı Joao Pedro’yu 
istiyor.

GREMİO’DA  3 GOL ATTI
Tarafların, 32 yaşındaki golcünün kiralık ola-
rak transferi üzerinde görüşmelerini sürdürdü-
ğü ifade edildi.Yaşadığı sakatlıklar nedeniyle 
Fenerbahçe’de beklentilerin altında kalan ve 
28 maçta 5 gol, 1 asist yapan 32 yaşındaki 
Joao Pedro, geçtiğimiz sezon başında kira-
landığı Brezilya ekibi Gremio’da 28 maçta, 
sadece 3 gol atabildi. n MURAT ŞENTÜRK 

ALEX’TEN JOAO 
PEDRO ÖNERİSİ

Antalyaspor’un 
yeni teknik di-
rektörü Alex 
de Souza; kira-
lık gittiği Gre-
mio’dan Fener-
bahçe’ye dönen 
vatandaşı Joao 
Pedro’nun alın-
masını istedi.

Helton Leite’nin sözleşmesini 
uzatmamasının ardından kaleci 
arayışlarına başlayan Antal-

yaspor, Günay Güvenç için Galata-
saray’ın kapısını çalarken, alternatif 
isimler için de çalışmalarını sürdürdü. 
Günay Güvenç hamlesinin ardından 

yönünü Güney Kıbrıs’a çeviren Kır-
mızı-Beyazlılar, Boşnak kaleci Kenan 
Piric ile resmi temaslarını yaptı. Resmi 
görüşmeler devam ediyor2021-2022 se-
zonunun ikinci devresinde Göztepe for-
masını da giyen 29 yaşındaki eldivene 
resmi teklifini sunan Kırmızı-Beyazlı-

lar, resmi teklifini iletti. Tarafların maaş 
konusunda görüşmelerinin sürdüğü ve 
anlaşma olasılığının yüksek olduğu da 
gelen haberler arasında yerini aldı.

SÖZLEŞMESİNİ TAMAMLADI
2021-2022 sezonunun sonunda Gözte-

pe’den AEK Larnaca’ya transfer olan 
Boşnak eldiven, son iki sezonu Güney 
Kıbrıs ekibinde geçirdi. Sözleşmesini 
31 Mayıs itibariyle tamamlayan başarılı 
kaleci, takımdan ayrılarak bonservisini 
eline aldı. 
n MURAT ŞENTÜRK 

KALEYE KENAN 
PİRİC GELEBİLİR

Helton Leite ile yollarını ayıran 
Antalyaspor, bir dönem Göztepe 

forması da giyen, AEK Larnaca’nın 
kalecisi Kenan Piric’i transfer 

etmek istiyor. 

MANAVGAT Belediyespor Kulübü, 
olağan genel kurulunda yeni bir dö-
neme adım attı. Kulübün yeni başkanı 
olarak oy birliğiyle Manavgat Bele-
diye Başkanı Dr. Niyazi Nefi Kara 
seçildi., Manavgat Belediyespor’un 
daha da ileriye taşınması ve güçlendi-
rilmesi için kararlılıkla çalışacaklarını 
belirten Niyazi Nefi Kara, kulübün 
sportif başarılarına katkı sağlamayı 
hedeflediklerini vurguladı. Ayrıca, 

kulüp üyelerinin katılımıyla gerçekle-
şen genel kurulun, kulübün geleceği 
açısından büyük önem taşıdığına 
dikkat çekti. 
Başkan Kara, “Bugüne kadar ki çalış-
malarından dolayı tüm üyelerimize te-
şekkür ederim. Spora ağırlık vermek 
istiyoruz. Hem moral motivasyon 
noktasında hem de sağlıklı bir kent 
noktasında sporun önemini biliyo-
ruz. Futbol da bu sporların başında 

geliyor. Manavgat Belediyesi olarak 
elimizden gelen her şeyi yapacağız. 
Daha güzel, daha huzurlu, daha güçlü 
bir Manavgat için hep beraber müca-
dele edeceğiz. Bugüne kadar emeği 
geçen herkese başta önceki başkanı-
mız Şükrü Başkan olmak üzere teşek-
kür ederiz.” ifadelerini kullandı. 

n BÜLTEN/MANAVGAT 
BELEDİYESİ 

BAŞKANLIĞA KARA SEÇİLDİ

MURATPAŞA Belediyesi Spor Kulübü 
U11 Kız Basketbol Takımı 2023-2024 
basketbol sezonunda yaptığı 7 maçtan 
7’sinde de galip gelerek sezonu şampiyon 
tamamladı. Antalya Basketbol Gençlik Ta-
kımı’yla karşılaşmasında 66-15 lige baş-
layan takım, Antalya Basketbol Takımı’nı 
61-17, Antalya Palmiye Spor’u47-24, 
Polis Spor Gücü’nü 43-20, Genç Geli-
şim’i 75-34, Antalya DSİ Spor’u 34-15, 
Antalya Akademi’yi 57-24’le mağlup etti. 
Namağlup şampiyon takımın oyuncuları 
ve sezonu12 maçta 8 galibiyetle 3’üncü 
tamamlayan U12 takımı, Başkan Uysal’ı 
makamında ziyaret etti. Kulüp Başkanı 
Özcan Yılmaz’ın da yer aldığı ziyarete 
şampiyon takım kupasıyla geldi. Başkan 
Uysal, geleceğin yıldızlarını kutlarken ba-
şarılarının devamını diledi. n BÜLTEN/
MURATPAŞA BELEDİYESİ 

BAŞKAN UYSAL 
TAKIMI KUTLADI

Eski milli kaleci ve teknik direktör Volkan 
Demirel’in babası Ali Hacı Demirel (71) 
Bodrum’da göğüs ağrısı sonucu fenala-
şarak, kaldırıldığı hastanede yaşamını 
yitirdi.Akyarlar Mahallesi’nde yaşayan 
eski milli kaleci ve teknik direktör Volkan 
Demirel’in babası Ali Hacı Demirel, saat 
16.00 sıralarında göğüs ağrısı şikayetiyle 
evinde fenalaştı. İhbar üzerine bölgeye 
sağlık ekipleri sevk edildi.
 Sağlık ekiplerince ilk müdahalesi olay 
yerinde yapıldıktan sonra bölgedeki özel 
bir hastaneye sevk edildi. Burada yapı-
lan tüm müdahalelere rağmen Ali Hacı 
Demirel yaşamını yitirdi. Hastaneye gelen 
Volkan Demirel ve eşi Zeynep Demirel, 
aldığı acı haber karşısında derin üzüntü 
yaşadı. Ali Hacı Demirel’in cenazesi defin 
için havayoluyla İstanbul’a gönderileceği 
belirtildi. n DHA 

Volkan Demirel’in 
babası vefat etti

ALANYASPOR, 2024-2025 sezonu ön-
cesi ilk yönetim kurulu toplantısını Cen-
giz Aydoğan Tesisleri’nde gerçekleştirdi.  
Alanyaspor Kulübü, 7 Haziran’da yaptığı 
olağan genel kurul toplantısının ardından 
2024-2025 sezonu öncesi ilk yönetim 
kurulu toplantısını gerçekleştirdi. Cengiz 
Aydoğan Kulüp Tesisleri’nde Kulüp Baş-
kanı Hasan Çavuşoğlu başkanlığında ya-
pılan toplantıda, yeni sezon planlamasıyla 
ilgili yönetim kuruluna bilgi verilerek, 
karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu. 
Başkan Hasan Çavuşoğlu, yeni sezonun 
yönetim kuruluna, takıma ve camiaya 
hayırlı olması dileğinde bulundu. n İHA 
  

YENİ SEZONUN 
İLK TOPLANTISI
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Turizm kenti Antalya’da son 
zamanlarda sub boardlar-
la yapılan turların sayısı 
arttı. Konyaaltı Sahili’nden 

açılan ve falezlere paralel düzen-
lenen turlara her gün yüzlerce kişi 
katılıyor. Tura katılan bazı kişiler 
ise eşyalarını denize düşürüyor. 
Özellikle değerli eşyalarını denize 
düşürenler, cankurtaranlardan yar-
dım istiyor. Cankurtaran eğitmeni 

Ahmet Gül ile sporcu Ozan Kuşçu, 
bunun üzerine insanlara yardımcı 
olmak için bölgede dalış yapmaya 
karar verdi. Geçen günlerde bölgede 
yaklaşık 3 saat süren dalış yapan 
ikili, denizin dibinden cep telefonu, 
kamera, güneş gözlükleri, araba 
anahtarı gibi tura çıkan kişilerin 
düşürdüğü onlarca eşyayı su yüzüne 
çıkarttı. Ürünleri sahiplerine teslim 
etmek isteyen Ozan Kuşçu, sosyal 

medya hesaplarından fotoğraflarını 
paylaştı.
SAHİBİNE TESLİM EDİYORUZ
Kendilerine gün içerisinde konuy-
la ilgili çok fazla talep geldiğini 
söyleyen Türkiye Sualtı Sporları 
Federasyonu’ndan yetkili cankur-
taran eğitmeni Ahmet Gül, “Eşya-
larını denize düşüren insanlardan 
bulmamız için inanılmaz talep 
geliyor. Gidip tarif ettikleri yerlerde 
bulmaya çalışıyoruz. Çoğunlukla 
da bulup, sahibine teslim ediyoruz. 
Daha çok şapka, gözlük, takı ve cep 
telefonlarını düşürüyorlar. Çok fazla 
cep telefonu düşüren oluyor. Mali-
yetleri yüksek olduğu için insanlar 
en çok bunları düşürdükleri yerden 
alınmasını istiyor” dedi.
SOSYAL SORUMLULUK PROJESİ 
Etkinliği bir proje halinde sürekli 
hale getirmek istediklerini söyleyen 
Ozan Kuşçu ise “Falezler bölgesin-
de son zamanlarda çok popüler olan 
sub boardlar var. Her gün yüzlerce 
insan bu etkinliklere katılıyor. Alan 

kısıtlı olduğu için insanlar genelde 
eşyalarını denize düşürebiliyor. 
Biz de sosyal sorumluluk projesi 
olarak dalış gerçekleştirdik. Denizin 
dibinden çıkardığımız eşyaları da 
sahipleriyle buluşturmak istedik. 
Falezler bölgesinde yaklaşık 3 saat 
süren dalışta gözlük, kamera, cep te-
lefonu, takı gibi birçok şey bulduk. 
Bulduklarımızı da sosyal medyada 
paylaştık, sahiplerine ulaştırmayı 
hedefliyoruz” diye konuştu. n DHA

DENİZİN DİBİ 
MARKET GİBİ
ANTALYA’da falezler bölgesinde yapılan sub board (kürek sörfü) turlarına katılanların 
denize düşürdüğü eşyalar, cankurtaran eğitmeni Ahmet Gül ve Ozan Kuşçu tarafından 
çıkarıldı. Gül, “Daha çok şapka, gözlük, takı ve cep telefonlarını düşürüyorlar” dedi.

AKDENIZ Üniversitesi Hemşirelik 
Fakültesi 2023-2024 Eğitim-Öğre-
tim Yılı Mezunlarının Yemin Töre-
ni, Atatürk Konferans Salonu’nda 
gerçekleştirildi. Akdeniz Üniversite-
si Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Ayşe 
Gülbin Arıcı “Hemşirelik Fakülte-
mizin sekizinci dönem mezunları, 
bugün mesleğe adım atıyorlar. 

Yemin törenimizde bu gururunu 
taşıyoruz. 199 öğrencimiz bugün 
hemşirelik mesleğine adım atıyor.” 
dedi.Antalya İl Sağlık Müdürü 
Uzm. Dr. Evren Ekingen ise “Sağlık 
hizmetleri insana dokunan, hayat 
kurtaran ve topluma umut veren bir 
alandır. 
Hemşirelik mesleği ise bu hizmet-

lerin en vazgeçilmez unsurlarından 
biridir.” diye konuştu. 
KEPLERİNİ FIRLATTILAR 
Dekan Prof. Dr. Zeynep Özer  
de“öğrencileri mezun oldukları için 
tebrik ederken emeği geçen akade-
misyenlere teşekkür etti.Konuşma-
ların ardından mezunlara Hemşirelik 

Yeminleri, Dekan Yardımcıları Doç. 
Dr. İlkay Boz, Doç. Dr. Kerime 
Bademli tarafından yaptırıldı. 
Yeminlerin ardından belgeler 
akademisyenler tarafından takdim 
edildi. Mezunlar keplerini fırlatarak 
mezuniyet coşkusu yaşadı.  
n BÜLTEN / AÜ

199 HEMŞİRE MEZUN OLDU
Akdeniz Üniversitesi Hemşirelik Fakültesi 2023-2024 Eğitim-Öğretim Yılı Mezunlarının Yemin Töreni gerçekleştiril-
di. Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Ayşe Gülbin Arıcı, “199 öğrencimiz bugün hemşirelik mesleğine adım atıyor.” dedi.

YILLARDIR kendi imkanlarıyla bitkin 
düşmüş ve yaralı kuşların tedavisini 
yapan, başka illerden gelen ihbarlar-
da telefon yönlendirmesiyle kuşların 
doğaya geri dönüşünü sağlayan uzman 
veteriner hekim Gökçe Coşkun, ‘Kuş 
Buldum AI’ isimli, temelleri ChatGPT-4’e 
dayanan bir uygulama oluşturdu. Coş-
kun, “ChatGPT üzerinden oluşturduğum 
ve eğittiğim ‘Kuş Buldum AI’ ile kuş 
bulduğunuzda ne yapmanız gerektiği 
konusunda tüm soruları ona sorabilir-
siniz. Bulduğunuz kuşun fotoğrafını 
yükleyerek size hangi tür olduğunu 
söyleyecek, ona göre önerilerde buluna-
rak ilk müdahalesini gerçekleştirmeniz 
konusunda size rehberlik edecek” dedi.
7 BİN KUŞ VAKASI GELDİ
Geçen yıl 7 bine yakın vaka geldiğini 
belirten Coşkun, şunları söyledi:”Baktı-
ğımızda habitat baskısına bağlı olarak 
hayvanların yiyecek, su bulamama ya da 
binalarda camlara çarpma gibi durumlar 
en fazla karşılaştığımız yardıma muhtaç 
kuş vakaları. Ayrıca fiziksel yaralanma-
lar, evcil hayvan saldırıları, ateşli silah 
yaralanmaları meydana gelmekte. Araç 
çarpmalarını özellikle şehirlerde güver-
cin ve kumrularda çok sık görüyoruz. 
Bunun dışında da kuşlar viral, bakteriyel 
çeşitli hastalıklara maruz kalabiliyor. 
Bu yapay zeka şu an aslında emekleme 
aşamasında. Sürekli eğitiliyor. Eğitil-
dikçe daha çok gelişiyor. Kendi kendini 
de eğitebiliyor. Ayrıca bana geri dönüş 
yaparlarsa süreç içerisinde onu eğitme-
ye çalışacağım.” n DHA

Yapay zekayla 
kuşlara tedavi

ULUSLARARASI Kültür Turizm ve 
Yatırım Derneği’nce (ICTI) düzenlenen 
‘Mirasımızı Korumak, Modern Yaşamı 
Kucaklamak’ sloganlı ‘1. Antalya Dünya 
El Sanatları ve Giyim Mirası Festiva-
li’nde dünya ülkelerinin geleneksel el 
sanatları ile kıyafetleri bir araya getiril-
di. Festivale Türkiye, İran, Azerbaycan, 
Türkmenistan, Kırgızistan, Tataristan, 
Özbekistan, Filistin, Cezayir, Gürcistan, 
Ahıska, Uygur, Suriye, Umman, Güney 
Afrika, Filipinler, Kolombiya, Umman, 
Rusya, Polonya, Güney Kore, Estonya, 
Tayland, Afganistan, Angola, Kaşkay, 
Çeçenistan, Yakutistan ve daha birçok 
ülke geleneksel el sanatları ve rengâ-
renk giysileriyle katkıda bulundu.
KIYAFET DEFİLESİ
Açılan standlarda ülkelerin yöresel 
kıyafetleri, kıyafet üstü aksesuarları, 
geleneksel el sanatları tanıtılırken, 
müzik eşliğinde düzenlenen defilede 
de çocuk, genç ve yetişkinler poyuma 
çıktı, kıyafet ve aksesuarlar mankenlerin 
üzerinde sergilendi. Gözlerin kamaştığı 
renkli defilenin ardından katılımcı ülkeler, 
Antalyalıları yöresel müzik ve danslarıyla 
da buluşturdu.Antalyalıların, Antalya’da 
yaşayan yerleşik yabancıların yoğun ilgi 
gösterdiği renkli festival, 28 Haziran 
Cuma akşamı sona erecek. n DHA

RENGARENK 
FESTİVAL

Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin, 2023 
yılında Konyaaltı i Arapsuyu Mahallesi’n-
de hizmete açtığı Karavan Park, bayram 
tatiliyle birlikte ziyaretçi akınına uğradı. 
Açıldığı günden bu yana yaklaşık 2 bin 
500 karavan ve binlerce misafir ağırla-
yan Karavan Park, özellikle bayram tati-
linde tamamen doldu. Açıldığı günden bu 
yana yaklaşık 1 yıl geçen Karavan Park, 
şimdiye kadar 36 farklı ülkeden misafir 
TATİLCİLER MEMMUN 
Tatilini geçirmek için ailesiyle birlikte İs-
tanbul’dan Antalya’ya gelen Adem Şahin, 
“Buranın denize de bu kadar yakın olma-
sı bizi çok sevindirdi. Konyaaltı Sahili’ne 
kolay bir şekilde ulaşım sağlayabiliyo-
ruz.. Karavan Park’tan çok memnunuz.” 
diye konuştu. 

KARAVANDA 
TATİL KEYFİ 


